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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2010 
 

Trzydziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
 odbytej w dniu 25 maja 2010 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 
przy ul. Konopnickiej 4 

 
 

Początek obrad rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 12.00. 
 
 

Pan Leszek Boczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitał 
wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 
Następnie Pan Przewodniczący na sekretarza obrad powołał Panią Ewę Maculewicz. 

 
Po czym Pan Przewodniczący otworzył XXXIII sesję Rady Miejskiej w Jezioranach 

oraz oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik nr 10 
do protokołu, natomiast lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 11. 
 
Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 
który przedstawia się następująco: 
 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Jeziorany na lata 2010 – 2015 
wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko, 

2) o utracie mocy obowiązującej uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu 
Lokalnej Grupie Działania „Warmiński Zakątek”, 

3) udzielenia limitu poręczeń kredytu, 
4) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity:”, 
5) zmiany uchwały nr XXX/358/10 z dnia 24 lutego 2010 roku w sprawie zatwierdzenia 

„Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo”, „Planu Odnowy Miejscowości 
Potryty”. 

6) upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Agencją 
Nieruchomości Rolnych, 

7) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze  Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
w Olsztynie z dnia 7 maja 2010 r. nr PN.0911 -  98/10, 

8) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 
 

5. Przyjęcie protokołu XXXII sesji. 
6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
7. Wolne wnioski i zapytania. 
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Pan Przewodniczący  zapytał czy są pytania lub zmiany do zaproponowanego porządku 
obrad? 
 
Rada przyjęła zaproponowane zmiany jednogłośnie (obecnych 11 radnych). 
 
Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran przedstawił sprawozdanie z działalności 
między sesjami, które stanowi załącznik nr  9 do protokołu.  
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do przedstawionego sprawozdania? 
Pytań i uwag nie było. 
 
Pan Przewodniczący: „mówił Pan o rozstrzygniętym przetargu na rewitalizację 23 marca 
2010 roku, to jest chyba błąd?” 
 
Pan Burmistrz powiedział, że to jest błąd, rozstrzygnięcie przetargu było w maju 2010 roku. 
 
Pan Wacław Dąbrowski - specjalista ds. rozwoju gospodarczego gminy – pełnomocnik 
Burmistrza ds. zamówień publicznych potwierdził, iż otwarcie przetargu na rewitalizację 
nastąpiło w kwietniu, a rozstrzygnięcie przetargu w maju. 
 
 
Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Jeziorany na lata 2010 – 
2015 wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Po czym Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do głosowania, w którym wzięło udział 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/383/10 
w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Jeziorany na lata 2010 – 

2015 wraz z Prognozą Oddziaływania na Środowisko 
stanowiącą załącznik nr  1 do protokołu 

 
2) o utracie mocy obowiązującej uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu 

Lokalnej Grupie Działania „Warmiński Zakątek”, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/384/10 

 



3 
 

o utracie mocy obowiązującej uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu 
Lokalnej Grupie Działania „Warmiński Zakątek” 

stanowiącą załącznik nr  2 do protokołu 
 

3) udzielenia limitu poręczeń kredytu, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań i uwag nie było. 
Po czym Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały, który następnie przegłosowano w 
obecności 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/385/10 
w sprawie udzielenia limitu poręczeń kredytu 

stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu 
 
 

4) zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity”, 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Po czym Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/386/10 
w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kikity” 

stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 
 
 

5) zmiany uchwały nr XXX/358/10 z dnia 24 lutego 2010 roku w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo”, „Planu Odnowy 
Miejscowości Potryty”. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/387/10 
w sprawie zmiany uchwały nr XXX/358/10 z dnia 24 lutego 2010 roku w sprawie 

zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kiersztanowo”, „Planu Odnowy 
Miejscowości Potryty” 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 
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6) upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Agencją 
Nieruchomości Rolnych, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. Następnie przystąpiono do przegłosowania 
projektu uchwały, w obecności 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/388/10 
w sprawie upoważnienia Burmistrza Jezioran do zawarcia porozumienia z Agencją 

Nieruchomości Rolnych 
stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 

 
 
 

7) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze  Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego w Olsztynie z dnia 7 maja 2010 r. nr PN.0911 -  98/10, 

 
Pan Przewodniczący powiedział, że „nie znamy treści tej skargi, więc ja się wstrzymam  
od głosu nad wniesieniem tej skargi do sądu. Dlatego, że nie w pełni sama Pani Mecenas 
przyznaje rację Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu. Chciałbym poznać inne argumenty, 
którymi będzie się kierować Pani Mecenas. Dosyć długi był okres na to, aby Pani Mecenas 
przygotowała dla nas propozycję wniesienia tej skargi, od momentu od którego wpłynęła 
skarga do gminy. Ciężko jest mi mówić o racji jednej czy drugiej strony, nie mniej jednak 
chciałbym świadomie podejmować decyzje o wniesieniu skargi i być przekonanym, że  
ta skarga Pani Mecenas rzeczywiście zasługuje na nasze poparcie.”  
 
Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Po czym Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały i przystąpiono do przegłosowania 
projektu uchwały.  
Obecnych 11 radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 5 głosach „za” i 6 „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/389/10 
w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze  Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego w Olsztynie z dnia 7 maja 2010 r. nr PN.0911 -  98/10 
stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu 

 
 

8) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian  
w budżecie gminy na 2010 rok, który stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Poruszyła temat 
budowy obwodnicy w Jezioranach. W związku z czym pojawiły się pytania. 
 
Pierwszy głos zabrał Pan Przewodniczący: „czy te wykupy działek pod obwodnicę będą 
dokonywane w drodze negocjacji z właścicielami?” 
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Pan Burmistrz odpowiedział, że „w tej chwili jest zrobiona wycena działek pod obwodnicę w 
Jezioranach i będziemy się spotykali z ich właścicielami, po czym nastąpi podpisanie aktu 
notarialnego, które miało by się odbywać jednego dnia w obecności wszystkich właścicieli.” 
 
Pan Przewodniczący: „dlaczego pytam Panie Burmistrzu, bo pojawił się projektant, który 
teoretycznie jest gotowy do złożenia wniosku o pozwolenie na inwestycję drogową i dopóki 
gmina nie będzie właścicielem tych nieruchomości, to musi pójść tą drogą wywłaszczenia. 
Jeżeli będzie szła drogą wywłaszczenia, to decyzja będzie miała zupełnie inny kształt na 
realizację inwestycji drogowej. W momencie gdyby gmina była już właścicielem tych 
gruntów i dopiero byłby złożony wniosek o wydanie  pozwolenia na inwestycje drogową, 
części szóstej związanej z wywłaszczeniem w ogóle by nie było. Tu będzie sprzeczność jak 
gdyby. Bo w momencie złożenia teraz wniosku, a starosta ma czas na wydanie decyzji 
maksymalnie 90 dni, trzeba wezwać wnioskodawcę do uzupełnienia wniosku, czego on nie 
zrobi, bo gmina ma zamiar wykupić. Albo ten wykup powinien iść zanim nastąpi złożenie 
wniosku na pozwolenie wykonania inwestycji drogowej, albo może czekać na decyzję 
wywłaszczeniową, mieć już wycenę, żeby podpisać po wywłaszczeniu umowy ze stronami.” 
 
Pan Burmistrz: „pójdziemy raczej w kierunku tego, żeby  najpierw wykupić i wtedy złożyć 
wniosek.” 
 
Dyskusję na temat obwodnicy w Jezioranach na tym zakończono. 
 
Następnie Pani Skarbnik poinformowała, że zmieniły się wydatki na kanalizację, jest 
oszczędniejsza, stąd też mniejszy dług. 
 
Pan Przewodniczący: „w jakim trybie Pan Burmistrz będzie mógł przekazać środki do Spółki 
Zakład Wodociągów i Kanalizacji? Spółka zgłosiła się do konkursu, ma podpisaną umowę, 
ogłosiła przetarg na realizację kanalizacji w Tłokowie, więc będzie płatnikiem. Spółka musi 
zapłacić wykonawcy i teraz w jaki sposób gmina przekaże środki?” 
 
Pani Skarbnik: „jest to moją bolączką od jakiegoś czasu. Nie potrafię odpowiedzieć dziś na 
to pytania. Dalej w budżecie jest to z cyfrą unijną, tak jak nam wojewódzki fundusz 
zaopiniował. Na dokapitalizowanie nie dostaniemy pożyczki.” 
 
Pan Przewodniczący: „jeżeli my dokapitalizujemy spółkę, to spółka będzie mogła wywiązać 
się z umowy z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na tą inwestycję?” 
 
Pani Skarbnik: odpowiedziała, że tak.  
 
Pan Przewodniczący: „spółka wystąpiła do Marszałka Województwa o dofinansowanie?” 
 
Pani Skarbnik: „wystąpiła spółka pokazując w naszym budżecie zapis, gdzie mamy 
1.916.000 zł środków własnych na to zadnie.” 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy nie będzie później problemu przy rozliczeniu wniosku? 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że musimy zrobić wszystko, żeby nie było problemów.  
 
Pan Przewodniczący rozumiem, że jeżeli my dokapitalizujemy, to nie będziemy mogli wziąć 
kredytu na to tak? 
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Pani Skarbnik: „nie, kredyt weźmiemy, tylko musimy tą cyferkę dziewięć zmienić na zero.  
Z załącznika unijnego zginie to, będzie w normalnych wydatkach z cyferką zerową i wtedy 
my możemy wziąć normalny kredyt  komercyjny.” 
 
Pan Przewodniczący powiedział, że trzeba zrobić to tak, żeby później problemu nie było  
z tego. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Po czym Pani Ewa Maculewicz odczytała projekt uchwały. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu uchwały.  
W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 
Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/390/10 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok 

stanowiącą załącznik nr  8 do protokołu 
 
 
Ad. 5. Przyjęcie protokołu XXXII sesji. 
 
Protokół z XXXII sesji udostępniony był do wglądu w dniu sesji. 
W głosowaniu udział wzięło 11  radnych. 
Rada w wyniku głosowania przy 9 głosach „za” i 2 „wstrzymujących się” przyjęła protokół 
XXXII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 
 
Ad.6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
 
Ad. 7. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Radny Zbigniew Czabrycki zwrócił się do sołtysów zachęcając ich do udziału w Gminnej 
Spartakiadzie Sołectw organizowanej przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Jezioranach. 
Spartakiada odbędzie się 13 czerwca 2010 roku. 
 
Pani Ewa Maculewicz powiedziała, że nie jest łatwo w sołectwach zorganizować 
piętnastoosobowej grupy. Dodała, że przeciąganie liny może być  na spartakiadzie, ale nie 
powinno być punktowane, powinno być poza kategorią. Natomiast kategoria sołtysa powinna 
być punktowana podwójnie. Chciała by, żeby to faktycznie była zabawa. 
 
Radny Zbigniew Czabrycki powiedział, że staramy się wprowadzać sugestie. Jest ustalony 
regulamin, który w tym momencie obowiązuje, więc nie będziemy go zmieniać, jednak 
jesteśmy otwarci na wszelkie zmiany i propozycje.  
 
 

W związku z tym, że porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach 
został wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XXXIII 
sesji dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 
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        Protokołowała                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
    Anna Gleszczyńska                                                               Leszek Boczkowski 

 


